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Australian Vanadium在旗舰项目中确定铁钛副产品的收入潜力 

 
 

Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) 已从西澳大利亚州的旗舰同名项目中识别出潜在的高价值铁

钛副产品，以支持其实现世界上成本最低的钒生产目标。 

 

Australian Vanadium项目的可融资可行性研究创新表明，该项目钒加工产生的废料流每年将产生

922,500吨富铁煅烧材料。 

 

通过杰拉尔顿港出售铁-煅烧副产品的能力使该项目在经济煅烧方面在全球范围内独树一帜，因为在

其他项目中通常将其视为废物，并存储在专门设计的尾矿设施中。 

 
 

“发掘价值” 

 

AVL总经理 Vincent Algar表示：“在靠近海岸的地方拥有一家钒加工厂，再加上我们的项目预计将

产生大量富铁煅烧，这为我们从原本要被废弃的材料中发掘价值提供了一个很大的机会。 

 

“我们的初步测试和市场评估支持了一条技术途径，将该材料升级为有价值的共同产品，这是 AVL

公司独有的。” 

 

其股价上涨了 18%至 1.3分。 
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Australian Vanadium identifies iron-titanium co-product revenue potential at flagship 
project 
 
 
Australian Vanadium Ltd (ASX:AVL) has identified potential high-value iron-titanium by-products 
from the flagship namesake project in Western Australia to support its objective of achieving the 
world’s lowest-cost vanadium production. 
 
Bankable feasibility study innovations at the Australian Vanadium Project show that 922,500 
tonnes per annum of iron-rich calcine material will be generated as a waste stream from vanadium 
processing at the project. 
 
The ability to sell the iron-calcine co-product via the Port of Geraldton makes the project globally 
unique in terms of an economic calcine sale as it is generally considered as a waste product in 
other projects and is stored in specially designed tailings facilities. 
 
 

“Unlocking value” 

 
AVL managing director Vincent Algar said: “Having a vanadium processing plant located close to 
the coast, combined with the amount of iron-rich calcine that’s forecast to be generated by our 
project, offers a big opportunity to unlock the value from what would otherwise be waste material. 
 
“Our preliminary tests and market review support a technical path to upgrade the material to be a 
valuable co-product, unique to AVL’s operation.” 
 
Shares are 18% higher at 1.3 cents. 
 
 
 
 
 
 
 


